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REFERAT

Punkt 1.  Godkendelse af dagsorden

Godkendt

Punkt 2. Godkendelse af referat
Godkendt

Punkt 3. Status P-Avisen

Den 10. september henvendte Flemming sig til FK distribution for at lave en aftale om fremtidig 

distribution. De ville vende tilbage. Den 1. november henvendte Flemming sig igen. De ville igen 

vende tilbage. Den 28. november havde FK distribution stadig ikke svaret, så Flemming ringede til 

dem 2 gange. Den 29. november var der endelig kontakt og så gik det stærkt. Flemming fik et 

tilbud, der skulle svares på med det samme, ellers kunne de ikke nå distributionen til det ønskede 

tidspunkt.. Flemming tog derfor en beslutning uden om resten af  bestyrelsen og takkede ja tak til 

tilbuddet. Det bliver ca. 8.000 kr dyrere pr. udbringning, men det er der penge til i budgettet. Vi 

håber, at samarbejdet bliver godt. Udbringning sker den 19. og 20. december.

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer

Seniorrådet har fået indbydelse til temamøde om det nære og sammenhængende sundhedsvæsen 

den 18. december fra kl. 13.00 – 16.00 på I.P.Schmidt.

Der er også kommet indbydelse til workshop på Frivilligcenteret. den 15. marts 16.30 – 20.30.

Flemming sender indbydelsen til Seniorrådet, da ikke alle har fået den.

Olaf har skrevet et brev og sendt til DSB vedr. toiletforholdene på Banegården. DSB har også 

svaret, at de mener, at det en god løsning og gør opmærksom på, at der også er toiletter i togene. De 

vil dog give henvendelsen videre til ledelsen.

Punkt 5. Sager til Social- og Omsorgsudvalget v/Mona

Punkt 5.1 Udpegning af modtager af senioridrætsprisen 2017

Mona orienterede om punktet. Seniorrådet har foreslået 2 modtagere.

Punkt 5.2 Henvendelse fra Ungdommens Røde Kors – Ønske om revurdering af ansøgning

Mona orienterede om punktet. 



Punkt 5.3 Orienteringssag: Opfølgning vedrørende prisstigning på aktivitetskort

Mona orienterede om punktet. Seniorrådet har selv bidraget med tilbagemeldinger og havde ikke 

yderligere kommentarer.

Punkt 5.4 Fastsættelse af rammerne for budget 2018

Mona orienterede grundigt om punktet og Seniorrådet tog sagen til efterretning.

Punkt 5.5 Fremtidig orientering om status på ventelister og sagsbehandlingstider i 

Visitationen 

Mona orienterede om punktet og Seniorrådet tilslutter sig den foreslåede reducering af 

tilbagemeldinger.

Punkt 5.6 Overleveringspapir til det kommende Senior- og Handicapudvalg 2018-2021 

Mona orienterede om punktet og Seniorrådet tog sagen til efterretning.

Punkt 5.7 Satspuljemidler 2018 

Mona orienterede om punktet. Seniorrådet tog sagen til efterretning.

Punkt 6 Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 6.1 Orientering v/Jan Kargo

Ventelisten er steget til 29. Der er 2, der har fået tilbudt plads. 20 af de 29 er demenspladser, så det 

er helt klart her, at der er behov.  12 borgere er omfattet af ventetidsgarantien. Tendensen er 

stigende. 

Punkt 7 Mødedatoer Seniorrådet 2018

Mødedatoer for 2018 blev godkendt

Punkt 8 Senere indkomne sager

Ingen



Punkt 9 Eventuelt

Ellen Balleby går på pension næste år til sommer, så der skal findes en afløser for hende på 

aktivitetsområdet. Mona vil gerne have repræsentanter fra Brugerrådene og Flemming som formand 

for Seniorrådet med i ansættelsesudvalget.

Fredericia har sammen med Kolding fået penge til et Demens- og rådgivningscenter. Der bliver 

ansat en centerleder, som får reference til Mona. Ansættelse forventes til 1. marts. Tony Brazil fra 

Idræt i dagtimerne og Louis Lindholm fra Frivilligcenteret vil være en del af ansættelsesudvalget.

Introduktion til det nye Senior- og Handicapudvalg er i gang og fortsætter i det nye år. 

Punkt 10 God jul og godt nytår

Seniorrådet ønskede hinanden god jul og godt nytår og takkede for det gode samarbejde.


